


De 10 publieke dienstverleners die onderdeel 
uitmaken van Smart Delta Drechtsteden

• Alblasserdam
• Dordrecht
• Hardinxveld-Giessendam
• Hendrik Ido Ambacht
• Papendrecht

• Sliedrecht
• Zwijndrecht
• Sociale Dienst Drechtsteden
• Dienst Gezondheid en Jeugd 
• Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid

Samen impact maken
In ieder verhaal ontdek je andere redenen om voor de publieke 
zaak te werken. De een vindt vooral de ontwikkelkansen belangrijk, 
de  ander juist de werk-privébalans. Er is één ding dat hen bindt: 
de wens om samen met collega’s impact te maken op hun eigen 
leefomgeving. Lees de verhalen van Lisa, Gerjan, Johan en Eva en 
ontdek hoe zij dat doen.

Het mooiste aan je werk? Impact maken op je eigen regio. 
Tenminste, als je het Lisa, Gerjan, Johan en Eva vraagt. 
Zij werken met veel plezier als specialist ruimtelijke 
ontwikkeling bij één van de publieke dienstverleners 
van Smart Delta Drechtsteden. Lees hun eerlijke verhaal 
hieronder en ontdek wat het werken bij een publieke 
dienstverlener jou te bieden heeft.

Een kansrijke carrière in een regio met
internationale impact
Smart Delta Drechtsteden is een uniek samenwerkingsverband 
tussen overheid, bedrijfsleven en onderwijs in het rivierenland 
van Zuid-Holland. Samen zetten we de regio met de Drechtsteden 
op de kaart. De tien publieke dienstverleners binnen Smart Delta 
Drechtsteden werken intensief samen en vormen een krachtige 
netwerkorganisatie. Dit biedt jou de mogelijkheid kennis te delen, 
te netwerken én snel stappen te zetten in jouw carrière.

Samen impact maken? Ontdek onze 
uitdagende RO-vacatures!



“ Ik werk met specialisten die echt 
gek zijn op hun vakgebied”

Eva (34) werkt sinds 2,5 jaar bij Ingenieursbureau 
Drechtsteden als Projectingenieur in team 
Constructies & Geotechniek. Zij houdt zich vooral 
bezig met het kadebeheer in de oude Dordtse 
binnenstad. “Er is hier veel ruimte om je te 
ontwikkelen. We hebben de tijd en het budget om 
gedegen onderzoek te doen. En de specialisten 
waarmee ik werk zijn echt gek op hun vakgebied. 
Daarvan leer ik dat de beste oplossing niet zit in één 
techniek of product, maar juist in een samenwerking 
tussen de verschillende specialismen.”

Focus op kadebeheer
De Drechtsteden vormen een waterrijke delta. Het gebied heeft 
veel onderhoudsgevoelige kades. Een taak waarbij de gemeenten 
zich laten adviseren door Ingenieursbureau Drechtsteden (IBD). 
Als Projectingenieur werkt Eva vooral aan de kades in de oude 
binnenstad van Dordrecht. Dat is een flinke uitdaging, legt ze uit. 
“Voor een waterbouwkundige zijn dit echt interessante projecten. 
De oude kades liggen midden in een gevoelige omgeving met 
veel oude en monumentale gebouwen. Ieder gebouw is uniek. Bij 
het onderhouden van de kades is het behoud van die omgeving 
minstens net zo belangrijk als het werk aan de kades zelf. Dat 
vraagt om een unieke aanpak waarbij je goed nadenkt over welk 
onderhoud nodig is, welke werkwijze het beste past en hoe je de 
impact op de omgeving minimaliseert.”

Betrokken van begin tot eind
Eva vindt het leuk dat ze dit soort projecten van begin tot eind 
meemaakt. Dat was vroeger wel anders. “Ik werkte eerst bij een 
marktpartij. Daar adviseerde ik de aannemer bij de uitvoering van 
projecten. Nu ben ik veel meer een sparringpartner van de kadebe-
heerder. Ik ben bijvoorbeeld betrokken bij de inspecties, maar ook 
bij de rapportages, de adviezen én de controle. Zo heb ik veel meer 
invloed op het resultaat. Ik heb daardoor echt het gevoel dat ik 
impact maak op mijn eigen leefomgeving. Ik help mee een stukje 
geschiedenis te bewaren voor de generaties na ons.”

Open sollicitatie
Eva houdt van stabiliteit. Daarom heeft ze goed nagedacht over 
haar carrièreswitch. “Ik heb elf jaar bij mijn vorige werkgever 
gewerkt. Dat geef je niet zomaar op. Maar ik wilde iets betekenen 
voor mijn eigen regio. En ik wilde meer doen op het gebied van 
civieltechnische projecten. Jaren geleden heb ik al eens samenge-
werkt met het IBD, ik wist dus wat voor soort organisatie het was. 
Na een half jaar twijfelen heb ik de knoop doorgehakt en een open 
sollicitatie gestuurd.” Eva wordt aangenomen als projectingenieur. 
Sommige elementen van het werk zijn nieuw voor haar.

“Daarover hebben we gelijk goede afspraken gemaakt”, vertelt Eva. 
“Het IBD is een organisatie waar je veel ontwikkelkansen krijgt. 
Je krijgt goede begeleiding en kunt allerlei opleidingen volgen. 
Initiatief nemen en hard werken wordt hier echt beloond.”

Werken voor de samenleving
Een gemeente hebben als opdrachtgever brengt ook nieuwe 
 uitdagingen met zich mee. “Soms worden er budgetten bijgesteld 
en wordt je project ineens op de lange baan geschoven.  Gelukkig 
zijn er dan genoeg andere interessante projecten om aan te 
 werken. En het werken voor één partij biedt aan de andere kant ook 
veel duidelijkheid. Zelf ervaar ik het werk als heel positief. Ik maak 
impact op mijn omgeving en ontwikkel mijzelf heel breed door 
samen te werken met adviseurs met andere  specialismen. Je kunt 
ook deelnemen aan projectgroepen rondom  thema’s 
als klimaatadaptatie,  duurzaamheid en 
data gestuurd werken.  
Dus twijfelen was nergens voor 
nodig. Het is oprecht een 
goede carrièrestap.” 

EVA OOSTERWIJK
PROJECTINGENIEUR



Adviseren over openbare verlichting
Met zijn MTS-diploma op zak begon Johan in 1991 bij  gemeente 
Dordrecht als Medewerker Openbare Verlichting. Inmiddels 
is hij adviseur en meewerkend leidinggevende. Hij houdt zich 
bezig met openbare verlichting, de aanlichting van  speciale 
objecten, het beheer van de kerk- en stadsklokken en het 
 contractbeheer van buitenreclames. Zo is Johan bijvoorbeeld ook 
 verantwoordelijk voor het uurwerk en carillon van de Grote Kerk en 
de speciale verlichting op het Raadhuisplein in  Alblasserdam. Die 
afwisseling bevalt hem goed.

Samenwerking gemeenten
Openbare verlichting is een heel specifiek vakgebied waarin maar 
weinig echte specialisten werkzaam zijn. Daarom  adviseert Johan 
ook de gemeenten Sliedrecht, Alblasserdam en  Zwijndrecht. 
“Op dit moment staan we voor een grote opgave. Alleen al in 
 Dordrecht moeten we 15.000 verlichtingsarmaturen  vervangen 
voor ledverlichting. Per situatie beoordelen we welk type 
 armatuur en verlichting nodig is. Natuurlijk willen we energie 
 besparen. Maar we moeten ook rekening houden met de buurt, de 
veiligheid en het effect op de flora en fauna. Het is een  uitdaging 
om al die belangen mee te nemen in je advies.”  

Na 30 jaar nog steeds interessant
Johan werkt al ruim 30 jaar voor gemeente Dordrecht. Toch is het 
geen dag saai, legt hij uit. “Het werk is zo enorm divers. Ik overleg 
met de wethouder over de doelen, adviseer over nieuw beleid, 
maak verlichtingsplannen, onderhoud contact met aannemers en 
beantwoord vragen van burgers. En daarnaast is het  vakgebied 
natuurlijk steeds in ontwikkeling. Kijk bijvoorbeeld naar de 

opkomst van slimme en dynamische verlichting waarbij je de 
verlichting heel specifiek per situatie kunt aansturen.”  
Johan vindt het fijn dat hij daarbij van de gemeente de ruimte 
krijgt om gedegen onderzoek te doen naar de effecten. “Ik ervaar 
veel vrijheid in mijn werk. Er wordt vertrouwd op de expertise van 
mijn team. Dat werkt erg fijn.”

Flexibele werktijden
Wat Johan ook waardeert is de vrijheid om zelf zijn uren in te 
delen. Binnenkort gaat hij thuis schilderen. “Ik neem hiervoor 
een aantal middagen vrij, dan kan ik mooi bij daglicht schilderen. 
Ik heb veel vrije dagen, die kan ik daar prima voor gebruiken. 
Ik kan er ook voor kiezen extra vrij dagen te kopen van mijn 
Individueel Keuze Budget (IKB). Of ’s middags vrij nemen en dan 
’s avonds mijn uren inhalen. Die flexibiliteit is super fijn. Mijn 
 werk-privébalans is daardoor prima op orde.”

Samen impact maken
Johan is trots op zijn werk voor de gemeente. “Ik heb samen 
met mijn team impact op de veiligheid van burgers. Met de juiste 
verlichting is er minder criminaliteit, zijn er minder ongelukken en 
voelen burgers zich beter. Dat geeft mij de energie om iedere dag 
weer de volle 100% te geven.”

“ Het werk brengt 
steeds weer nieuwe 
uitdagingen”

Johan werkt al sinds 1991 voor ‘zijn’ Dordrecht. Als 
Adviseur Openbare Verlichting heeft zijn werk direct 
impact op de sociale- en verkeersveiligheid in de 
regio. Hij is nog net zo enthousiast en betrokken als 
toen. “Het vakgebied ontwikkelt zich continu. Ik vind 
het een uitdaging om daarop in te spelen. Met pilots 
onderzoeken wij de beste oplossing. Zo wordt de 
omgeving veiliger, voelen burgers zich prettiger en 
wordt Dordrecht duurzamer. 

JOHAN JONKER
ADVISEUR OPENBARE VERLICHTING



“ Hier beteken ik écht 
iets voor mijn stad”

De 28-jarige Lisa Lieftink werkt als adviseur Klimaat-
adaptie bij gemeente Dordrecht. Een baan die ze al 
tijdens haar studies Stedenbouwkunde en Water-
management ambieert. “Mijn doel is om de buiten-
ruimte leefbaarder en duurzamer te maken. Ik werkte 
eerst bij een consultancybureau. Maar pas nu bij de 
gemeente merk ik echt de concrete impact van mijn 
advies. Mijn eigen omgeving wordt groener, gezon-
der en fijner om in te leven.” 

Adviseren over klimaatzaken
Als adviseur Klimaatadaptie houdt Lisa zich bezig met het 
voorkomen van wateroverlast, hittestress, droogte en overstro-
mingen. Bij bouwprojecten en herinrichtingen adviseert ze haar 
collega’s van ruimtelijke ordening én externe uitvoerders hoe om 
te gaan met de beschikbare buitenruimte. “Ik ben eigenlijk vanaf 
begin tot eind bij een project betrokken. Daarbij werk ik samen 
met collega’s vanuit allerlei disciplines. Van rioolbeheerders 
tot stedenbouwkundigen. Samen kijk je naar de prioriteiten, de 
mogelijkheden en beperkingen. Dat daagt mij uit om met een 
bredere blik te kijken: hoe kunnen we met het beschikbare budget 
zoveel mogelijk impact maken op de leefomgeving?”

Op de plek waar het gebeurt
Hoewel Lisa al tijdens haar studie bij ‘haar’ gemeente Dordrecht 
wil werken, gaat ze eerst aan de slag bij een consultancybureau. 
“Bij de gemeente was toen geen plaats voor mij. Ik heb het bij het 
consultancybureau goed naar mijn zin gehad en ik had fantas-
tische collega’s. Maar ik deed puur advieswerk. Dat diende ik in 
en daarna hoorde ik er meestal niets meer van. Terwijl ik nu bij 
de gemeente betrokken blijf tot de daadwerkelijke realisatie. Als 
ik straks door de stad fiets en bijvoorbeeld de natuurvriendelijke 
kinderspeelplaats in Sterrenburg passeer, zie ik precies wat mijn 
advies betekent voor de buurt. Dat is pas echt impact maken.”

Continu in ontwikkeling
Lisa hoefde niet lang na te denken toen de gemeente haar 
benaderde voor de functie adviseur Klimaatadaptatie. “Ik kon 
hier meer impact maken, mijn reistijd ging gigantisch omlaag 
en mijn salaris bleef gelijk. Terwijl ik eerst 40 uur werkte en nu 
vier dagen van negen uur. Qua arbeidsvoorwaarden ging ik er 
dus duidelijk op vooruit”. Eenmaal gestart bevalt het werk Lisa 
direct goed.  Bovendien vindt Lisa de manier van werken bij de 
gemeente  prettig. “Het multidisciplinair werken bij de gemeente 
heeft mij echt verrast. Ik sta hier midden in het werkveld en spar 
 regelmatig met de andere specialisten in de projectteams. Ik 
leer veel van de situaties waarin iemand het niet met mij eens 
is. Discussiëren, onderzoeken, plannen en presenteren. Het 
zijn allemaal vaardigheden die ik hier actief kan ontwikkelen, 
 bijvoorbeeld met de trainingen in het FLOW-traject. Samen met 
andere gemeentelijke professionals werk ik daar aan mijn soft 
skills. Ik ben dus nog lang niet uitgeleerd.”

Ideale schaalgrootte om echt impact te maken
Het opgaventeam Groenblauwe Stad is één van de teams waar-
binnen Lisa actief is. Ze werkt daarin multidisciplinair samen aan 
onderwerpen als klimaatadaptatie, biodiversiteit en gezondheid. 
“Eigenlijk is het een soort research and development-team. We 
houden alle ontwikkelingen bij en onderzoeken hoe wij hier als 
gemeente het beste invulling aan kunnen geven. Dat is wel echt 
één van de grote voordelen van een gemeente als Dordrecht, als 
je het mij vraagt. We zijn groot genoeg om echte specialisten 
in huis te hebben, maar klein genoeg om concrete stappen te 
zetten zonder dat de bureaucratie ons in de weg zit. Zo maken 
we onze waterrijke omgeving, met zijn kleigrond, bebouwing én 
 buitengebieden, klaar voor de toekomst.” 

LISA LIEFTINK
ADVISEUR KLIMAATADAPTIE



Voorbereiden van civieltechnische projecten
Het Ingenieursbureau Drechtsteden (IBD) is nauw verbonden 
aan de gemeenten uit de Drechtsteden. Wil een gemeente het 
riool vernieuwen? Dan krijgt het IBD de opdracht het project 
civieltechnisch voor te bereiden en een bestek op te stellen. Zo’n 
opdracht komt dan bij het team van Gerjan te liggen. “Vroeger 
had je natuurlijk een gemengd rioolsysteem voor het vuilwater 
én regenwater. Nu moet dat plaatsmaken voor een gescheiden 
systeem. Dat is soms passen en meten. Wij zorgen ervoor dat bij-
voorbeeld de ecologische en landmeetkundige vooronderzoeken 
worden uitgevoerd. Daarna werken we de technische tekening uit 
en stellen het bestek op”, vertelt Gerjan. 

Kennis over de regio
Op het eerste oog lijkt Gerjans werk veel op zijn vorige baan bij 
een commercieel ingenieursbureau. Toch is het een wereld van 
verschil, zegt hij: “We hebben hier echt een connectie met ons 
werkgebied. Als IBD weten we alles over het riool in de regio. 
Hierdoor maken we goed doordachte plannen die toekomst-
bestendig zijn. We verwachten meer en intensievere buien en 
langere periodes van droogte. Dat heeft een grote impact op onze 
veen- en kleibodem. Iets waar we nu al rekening mee houden. Zo 
blijft onze mooie delta ook in de toekomst een heerlijk gebied om 
in te wonen en werken.”

Zandzakken voor de deur
Het IBD bevindt zich vlak bij het oude stadcentrum van 
Dordrecht. Hier merkt Gerjan direct de impact van zijn werk. 
“Tijdens de pauze loop ik regelmatig met collega’s een rondje 
door het centrum. Laatst zag ik bij een huis zandzakken staan. 
Bij heftige regenbuien ontstaat daar soms wateroverlast. Dan 
is het fijn om te zien dat verderop het riool wordt aangepast 

om die overlast voortaan te voorkomen. Je ziet zo letterlijk 
waar je het voor doet.” 

Naast het oude stadcentrum heeft deze regio nog meer 
 uitdagingen voor een civieltechnische projectingenieur als 
Gerjan. “We hebben natuurlijk stadskernen waar de ruimte erg 
beperkt is. Maar er is ook veel natuur. Zo werk ik bijvoorbeeld aan 
een ecologisch project aan de Wantijdijk. Daar komt bloemrijk 
gras om de biodiversiteit te verbeteren. Die afwisseling vind ik 
heel erg leuk.”

Helemaal op z’n plek
Het is altijd even wennen, een nieuwe werkgever. Toch voelt 
Gerjan zich al snel op zijn plek. “Ik werd direct meegevraagd voor 
de lunchwandeling. En ook tijdens het werk merk je dat er echt 
aandacht voor je is. Je krijgt de tijd om zaken goed uit te zoeken 
en kunt met je vragen altijd bij de projectleiding terecht.” 

Toen Gerjan bij het IBD begon had hij al behoorlijk wat ervaring. 
Maar bijvoorbeeld het opstellen van een bestek was nieuw voor 
hem. “Ik heb er al een paar trainingsdagen op zitten. En mijn 
 collega’s delen voorbeelden met me. Zo krijg ik dat onderdeel vast 
ook snel onder de knie. Ik heb het gevoel dat ik mij hier  inhoudelijk 
echt aan het ontwikkelen ben. Ik ben dus blij met de switch die ik 
heb gemaakt. Ik leer veel, werk met leuke collega’s en maak impact 
op mijn eigen leefomgeving. Voor mij de ideale combinatie.”

GERJAN MEGCHELSEN
PROJECTINGENIEUR

“ De omgeving, het 
werk, de mensen. Het 
voelt gewoon goed”

Gerjan werkt inmiddels zes maanden bij Ingenieurs-
bureau Drechtsteden als projectingenieur Riolering 
& Waterhuishouding. Een baan die hem goed bevalt. 
“Je werk moet inhoudelijk leuk en uitdagend zijn. 
Maar het moet ook goed voelen. Hier klopt alles. Er is 
veel kennis in huis, ik krijg goede begeleiding en de 
collega’s hebben me echt opgenomen in het team. Ik 
ben blij met mijn carrièreswitch.”



VIND JOUW VOLGENDE BAAN OP:

Het vakgebied 
ruimtelijke 

ontwikkeling
Je las de ervaringen van Lisa, Gerjan, Johan en Eva.

Vier RO-specialisten die samen impact maken in de Drechtsteden. 

Als RO-specialist bij een publieke dienstverlener heb jij een unieke rol. 
Jouw werk heeft invloed op de héle regio. Dat voelt extra goed als het 
ook nog eens jouw eigen leefomgeving is. Die impact blijft jarenlang 
bestaan. Ook de generaties na ons hebben een fijnere, mooiere en 

gezondere leefomgeving door jouw inzet.

Die impact maak jij niet alleen. Je werkt in projectgroepen samen 
met andere RO-specialisten. Door multidisciplinair te werken 

ontstaat een duurzame oplossing. In de persoonlijke verhalen las 
je al hoe fijn dit werkt voor onze collega’s. Je ontwikkelt je hierdoor 
sneller en leert veel van andere specialisten. Daarnaast krijg je veel 

opleidingsmogelijkheden. De publieke dienstverleners van Smart Delta 
Drechtsteden bieden je daarmee een kansrijke én impactvolle carrière. 

Samen impact maken?
Zet de volgende stap in jouw carrière als RO-specialist bij één  

van de publieke dienstverleners van Smart Delta Drechtsteden.  
Een ideale kans voor impactmakers zoals jij.


